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CONSULTANT COMPANIES

List of Consultant companies in China specialised in establishing and implementing 
of company-specific quality management systems and technical documentation

Please note the disclaimer at the end of the document!
请注意文件末尾的免责声明！
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OSMUNDA Medical Device Service Group

电话： 86-400-62321333
传真： 86-20-37612253

网址： www.osmundacn.com
邮箱： osmunda@osmundacn.com

深圳市卓远天成咨询有限公司

Shenzhen Joyantech Consulting Co., Ltd.

电话： +86-755-86069197
网址： www.cefda.com
邮箱： info@cefda.com

MedNet GmbH

电话： +49 251 32266-0
传真： +49 251 32266-22

网址： www.medceteurope.com
邮箱： david.thaler@medneteurope.com

苏州熠品质量技术服务有限公司

EPIN Suzhou Ltd.

联系人：Mrs.Stefanie Sun 孙海芹

电话: +86-021-5473-6833
网址： www.epintek.com

邮箱:  stefanie.sun@epintek.com

Q-service Nanjing China

电话： +86 25 8620 7655
网址： www.qservegroup.com
邮箱： info@qservegroup.com

上海海河商务咨询有限公司

MID-LINK CONSULTING Co., Ltd.

电话： +86-4008 217 661
传真：+86-21-5013 6312

网址：www.mid-link.net
邮箱：info@mid−link.net

深圳市中康众泰咨询有限公司

Chonconn Medical Device Consulting Co.,Ltd.

电话：  +(86) 755 3394 1160
联系人： Mr.Randy Wang 王路

CFDA 官网可查询到的 CNAS 认可十大检测机构

China National Accreditation Service for Conformity
Assessment accredited first 10 test labs

CFDA 网址：www.cfda.gov.cn/WS01/CL1026
CNAS 网址：www.cnas.org.cn

DISCLAIMER
The organization(s) included here is/are known to DNV MEDCERT from its auditing and certification work. DNV MEDCERT itself does not offer any consultancy; 
its services are not offered as linked with the activities of an organization that provides consultancy on management systems or product certified by DNV 
MEDCERT.  This publication does not imply that DNV MEDCERT certification would be simpler, easier, faster or less expensive if any organization mentioned here 
were used.  Any link or statement by any consultancy organization that a certification would be simpler, easier, faster or less expensive if DNV MEDCERT were 
used, is inappropriate. DNV MEDCERT is not committed in any way towards any consultant, and vice versa.

在此公布的的组织是DNV MEDCERT作为认证组织和公告机构，在其认证过程中所了解和熟悉的组织。
DNV MEDCERT本身不提供任何咨询服务；对于由DNV MEDCERT认证的产品和/或管理体系，DNV MEDCERT不提供清单中组织所提供的任何服务。
在此公布的的组织清单并不意味着，如果选择清单中的任何组织为其提供服务将使得DNV MEDCERT的认证活动更简单、更容易、更快捷或更低价。
清单中所列组织的任何链接或声明如提及选择DNV MEDCERT的认证将更简单、更容易、更快捷或更低价，都是不正确的。
DNV MEDCERT不以任何方式向任何咨询机构或在此提及的任何组织承诺，反之亦然。


